
 

tel.: +421 2 5923 4545, fax: +421 2 5923 4461, www.avf.sk, mail: avf@avf.sk 

IČO: 42169330, Grösslingová 53, 811 09 Bratislava 

Zápis č. 12/2019 

z rokovania Rady Audiovizuálneho fondu 
 

Dátum, čas a miesto konania: 3. decembra 2019 o 14.00 hod;  v sídle Audiovizuálneho fondu 

 

Prítomní:  Ing. Robert Ťavoda; Mgr. Ivo Brachtl; Mgr. Ľ. Čechovič, ArtD.; PhDr. Jozef Heriban; Mgr. 

Richard Kováčik, PhD.; Mgr. art. Miloslav Luther; prof. Stanislav Párnický; JUDr. A. Škreko, 

PhD.; JUDr. Ivana Maláková,  predsedníčka dozornej komisie a prof. PhDr. Martin Šmatlák, 

riaditeľ 

 

Ospravedlnení: zo začiatku rokovania Mgr. Ľ. Čechovič a z celého rokovania Mgr. Marta Gajdošíková. 

 

Na úvod predseda rady privítal prítomných a za overovateľa zápisu navrhol člena rady A. Škreka. 

1. Hlasovanie:  

ZA: 7 (R. Ťavoda,  I. Brachtl,  J. Heriban, R. Kováčik, M. Luther, S. Párnický, A. Škreko) PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. (Ľ. Čechovič 
nebol  prítomný na hlasovaní)  Rada návrh schválila. 

 
Návrh programu: 

1. Informácia o činnosti Dozornej komisie Audiovizuálneho fondu 

1.1. Námietky k zisteným nedostatkom predložené kontrolovanými subjektami podľa čl. 12 ods. 1 písm. 

b) VP AVF č. 5/2010 v znení neskorších zmien 

2. Informácia o výsledkoch hodnotenia žiadostí podľa článku 5 ods. 3 písm. b) VP AVF č. 1/2018 Štatút 

Audiovizuálneho fondu v spojení s informáciou o pridelení finančných prostriedkov fondu podľa § 4 

ods. 2 písm. h) zákona č. 516/2008 Z. z. v znení neskorších predpisov (neverejné rokovanie) 

2.1. Informácia k protokolu Digi 2-4/2019/P4 z rokovania odbornej komisie pre program 4 

2.2. Informácia k protokolu AF 2019/7 1.3.2 z rokovania odbornej komisie pre podprogram 1.3 

2.3. Informácia k protokolom č. HF 2019/7 1.1.2 a HF 2019/ 1.1.2_minimal z rokovania odbornej komisie 

pre podprogram 1.1 

2.4. Informácia k protokolu MK 2019/7 1.5 z rokovania odbornej komisie pre podprogram 1.5 

2.5. Informácia k protokolu DF 2019/7 1.1.2 z rokovania odbornej komisie pre podprogram 1.2 

2.6. Informácia k protokolu EVV 2_4_2019_dotácia odbornej komisie pre program 3 

3. Informácia o činnosti Audiovizuálneho fondu v období medzi zasadnutiami a kontrola plnenia úloh 

a uznesení 

3.1. Informácia o činnosti Audiovizuálneho fondu 

3.2. Kontrola plnenia úloh a uznesení 

4. Návrh na určenie lehoty na odstránenie nedostatkov vyúčtovania finančných prostriedkov 

poskytnutých podľa zmluvy č. AVF 451/2018-6/1.2.2  na realizáciu projektu „SMUTNÉ JAZYKY“ 

prijímateľa Reminiscencie  

5. Návrh vymenovanie členov odborných komisií Audiovizuálneho fondu 

6. Rôzne 
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2. Hlasovanie:  

ZA: 7 (R. Ťavoda,  I. Brachtl,  J. Heriban, R. Kováčik, M. Luther, S. Párnický, A. Škreko) PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. (Ľ. Čechovič 

nebol  prítomný na hlasovaní)  Rada návrh schválila. 

 

 
1. INFORMÁCIA O ČINNOSTI DOZORNEJ KOMISIE AUDIOVIZUÁLNEHO FONDU 

O činnosti dozornej komisie informovala jej predsedníčka JUDr. I. Maláková, ktorá prítomných členov rady 

oboznámila s návrhmi zápisníc o výsledku kontroly projektov: „PIVNICA“ spoločnosti Furia Film, s.r.o.; „ČIARA 

(pracovný názov SchengenStory)“ spoločnosti Wandal Production, s.r.o. a „TLMOČNÍK“ spoločnosti TITANIC, 

s.r.o. 

 

Počas rokovania o tomto bode prišiel člen rady Ľ. Čechovič. 

 

Rada Audiovizuálneho fondu vzala na vedomie informáciu o činnosti Dozornej komisie Audiovizuálneho 

fondu. 

 
1.1. Námietky k zisteným nedostatkom predložené kontrolovanými subjektmi podľa čl. 12 ods. 1 písm. 

b) VP AVF č. 5/2010 v znení neskorších zmien 

Členovia rady sa oboznámili s návrhom zápisnice o výsledku kontroly č. 003/2019-DK, ako aj s včas a riadne 

podanými námietkami kontrolovaného subjektu k zisteným nedostatkom. Následne poskytli zástupcovi 

kontrolovaného subjektu možnosť vyjadriť sa aj osobne k návrhu zápisnice. Konateľka spoločnosti Furia Film, 

s.r.o. Lívia Filusová uviedla svoje námietky k zisteným nedostatkom a doplnila ich o námietku k navrhovanej 

lehote splatnosti neoprávnene použitých finančných prostriedkov. 

Predseda rady v zmysle článku 12 ods. 5 Smernice o kontrolnej činnosti Audiovizuálneho fondu dal hlasovať 

o jednotlivých námietkach vo forme návrhov uznesení: 
 

UZNESENIE č.  40/2019 z 3. 12. 2019 
Rada Audiovizuálneho fondu sa oboznámila s návrhom zápisnice o výsledku kontroly č. 003/2019-DK, ako 

aj s námietkami kontrolovaného subjektu Furia Film, s.r.o. a uznala ako odôvodnenú námietku k bodu č.1, 

ktorou kontrolovaný subjekt namieta zistenie, že vyúčtovanú položku v riadku A.1.10 vo výške 5.000,- eur 

kontrola označila za neoprávnený výdavok. 

3. Hlasovanie:  

ZA: 7 (R. Ťavoda,  Ľ. Čechovič,  J. Heriban, R. Kováčik, M. Luther, S. Párnický, A. Škreko) PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 1 (I. Brachtl).   

Rada prijatím uznesenia č. 40/2019 uvedenú námietku č. 1 uznala ako dôvodnú a súčasne s tým poverila dozornú 

komisiu, aby túto námietku zohľadnila v zápisnici. 

Návrh uznesenia:  
Rada Audiovizuálneho fondu sa oboznámila s návrhom zápisnice o výsledku kontroly č. 003/2019-DK, ako 

aj s námietkami kontrolovaného subjektu Furia Film, s.r.o. a uznala ako odôvodnenú námietku k bodu č.2, 

ktorou kontrolovaný subjekt žiada o prehodnotenie zistenia a o udelenie výnimky. 

4. Hlasovanie:  

ZA: 0; PROTI: 6 (R. Ťavoda, I. Brachtl, Ľ. Čechovič,  J. Heriban, M. Luther, A. Škreko); ZDRŽAL SA: 2 (R. Kováčik, S. Párnický)
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Rada neschválením navrhovaného uznesenia uvedenú námietku č.2 zamietla ako nedôvodnú. 

UZNESENIE č. 41/2019 z 3. 12. 2019 
Rada Audiovizuálneho fondu sa oboznámila s návrhom zápisnice o výsledku kontroly č. 003/2019-DK, ako 

aj s námietkami kontrolovaného subjektu Furia Film, s.r.o. a uznala ako odôvodnenú námietku č. 3 

voči lehote splatnosti neoprávnene použitých finančných prostriedkov. 

5. Hlasovanie:  

ZA: 8 (R. Ťavoda, I. Brachtl, Ľ. Čechovič, J. Heriban, R. Kováčik, M. Luther, S. Párnický, A. Škreko) PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0.   

Rada prijatím uznesenia č. 40/2019 uvedenú námietku č. 3 uznala ako dôvodnú a súčasne s tým poverila dozornú 

komisiu, aby túto námietku zohľadnila v zápisnici. 

 

Členovia rady sa oboznámili s návrhom zápisnice o výsledku kontroly č. 002/2019-DK, ako aj s včas a riadne 

podanými námietkami kontrolovaného subjektu k zisteným nedostatkom. Následne poskytli zástupcovi 

kontrolovaného subjektu možnosť vyjadriť sa aj osobne k návrhu zápisnice.  Konateľka spoločnosti Wandal 

Production, s.r.o. Wanda Adamík Hrycová uviedla svoje námietky k zisteným nedostatkom. 

Predseda rady v zmysle článku 12 ods. 5 Smernice o kontrolnej činnosti Audiovizuálneho fondu dal hlasovať 

o jednotlivých námietkach vo forme návrhov uznesení: 

 

Návrh uznesenia:  
Rada Audiovizuálneho fondu sa oboznámila s návrhom zápisnice o výsledku kontroly č. 002/2019-DK, ako 

aj s námietkami kontrolovaného subjektu Wandal Production, s.r.o. a uznala ako odôvodnenú námietku 

k bodu č. I., ktorou kontrolovaný subjekt namieta zistenie, že vyúčtované položky v riadkoch A.9.1, A.9.40, 

A.9.41, A.944, A.9.45, A.9.110 vo výške 2 615,54 eur kontrola označila za neoprávnené výdavky. 

6. Hlasovanie:  

ZA: 0; PROTI: 7 (R. Ťavoda, I. Brachtl, Ľ. Čechovič,  J. Heriban, R. Kováčik, S. Párnický, A. Škreko); ZDRŽAL SA: 1 (M. 

Luther).  

Rada neschválením navrhovaného uznesenia uvedenú námietku č. I. zamietla ako nedôvodnú. 

 

Návrh uznesenia:  
Rada Audiovizuálneho fondu sa oboznámila s návrhom zápisnice o výsledku kontroly č. 002/2019-DK, ako 

aj s námietkami kontrolovaného subjektu Wandal Production, s.r.o. a uznala ako odôvodnenú námietku 

k bodu č. II., ktorou kontrolovaný subjekt namieta zistenie, že vyúčtovanú položku v riadku A.2.29 výdavok 

vo výške 13.320 eur kontrola označila za neoprávnený výdavok. 

7. Hlasovanie:  

ZA: 0; PROTI: 3 (R. Ťavoda, I. Brachtl, A. Škreko); ZDRŽAL SA: 5 (Ľ. Čechovič,  J. Heriban, R. Kováčik, M. Luther, S. Párnický). 

Rada neschválením navrhovaného uznesenia uvedenú námietku č. II. zamietla ako nedôvodnú. 

 

Návrh uznesenia:  
Rada Audiovizuálneho fondu sa oboznámila s návrhom zápisnice o výsledku kontroly č. 002/2019-DK, ako 

aj s námietkami kontrolovaného subjektu Wandal Production, s.r.o. a uznala ako odôvodnenú námietku 

k bodu č. III.1, ktorou kontrolovaný subjekt namieta zistenie, že vyúčtované položky v riadkoch A.2.1, 

A.2.4, A.2.13 a v sekcii A.8 v celkovej  výške 8.268,39 eur kontrola označila za neoprávnený výdavok. 
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8. Hlasovanie:  

ZA: 0; PROTI: 3 (R. Ťavoda, I. Brachtl, A. Škreko); ZDRŽAL SA: 5 (Ľ. Čechovič,  J. Heriban, R. Kováčik, M. Luther, S. Párnický). 

Rada neschválením navrhovaného uznesenia uvedenú námietku č. III.1 zamietla ako nedôvodnú. 

 

UZNESENIE č.  42/2019 z 3. 12. 2019 
Rada Audiovizuálneho fondu sa oboznámila s návrhom zápisnice o výsledku kontroly č. 002/2019-DK, ako 

aj s námietkami kontrolovaného subjektu Wandal Production, s.r.o. a uznala ako odôvodnenú námietku 

k bodu č. III.2, ktorou kontrolovaný subjekt namieta zistenie, že vyúčtovanú položku v riadku A.13.5 vo 

výške 44,92 eur kontrola označila za neoprávnený výdavok. 

9. Hlasovanie:  

ZA: 5 (Ľ. Čechovič, J. Heriban, R. Kováčik, M. Luther, S. Párnický) PROTI: 3 (R. Ťavoda, I. Brachtl, A. Škreko); ZDRŽAL SA:0.   

Rada prijatím uznesenia č. 42/2019 uvedenú námietku č. III.2 uznala ako dôvodnú a súčasne s tým poverila dozornú 

komisiu, aby túto námietku zohľadnila v zápisnici. 

 

2. INFORMÁCIA O VÝSLEDKOCH HODNOTENIA ŽIADOSTÍ PODĽA ČLÁNKU 5 ODS. 3 PÍSM. B) VP AVF Č. 

1/2018 ŠTATÚT AUDIOVIZUÁLNEHO FONDU V SPOJENÍ S INFORMÁCIOU O PRIDELENÍ FINANČNÝCH 

PROSTRIEDKOV FONDU PODĽA § 4 ODS. 2 PÍSM. H) ZÁKONA Č. 516/2008 Z. Z. V ZNENÍ NESKORŠÍCH 

PREDPISOV (neverejné rokovanie) 

2.1. Informácia k protokolu Digi 2-4/2019/P4 z rokovania odbornej komisie pre program 4 

Predsedníčka odbornej komisie Ing. Jana Studená predniesla stručnú informáciu o priebehu 

hodnotenia žiadostí vo výzve č. 4/2019. Komisia posudzovala v tomto termíne 10 žiadostí o dotáciu, z 

ktorých odporučila podporiť 5 žiadostí v celkovej sume 131.300,- eur. K odporúčaným žiadostiam boli 

prijaté rozhodnutia v zmysle zákona. 

 

V ďalšej časti tohto bodu riaditeľ informoval členov rady o písomnom stanovisku L. Berbericha,  

štatutára žiadateľa Cinefil Košice k hodnoteniu Petra Csordása k  žiadostiam „Rozvoj publika v Kine 

Úsmev“ a „Modernizácia vybavenia Kina Úsmev“, s tým, že niektoré formulácie obsiahnuté 

v hodnoteniach člena odbornej komisie nesúvisia priamo s hodnotením predmetu žiadosti. 

 

2.2. Informácia k protokolu AF 2019/7 1.3.2 z rokovania odbornej komisie pre podprogram 1.3 

Predseda odbornej komisie Marek Kráľovský predniesol stručnú informáciu o priebehu hodnotenia 

žiadostí vo výzve č. 7/2019. Komisia posudzovala v tomto termíne 4 žiadostí o dotáciu, z ktorých 

odporučila podporiť iba 1 žiadosť v celkovej sume 216.000,- eur. 

 

2.3. Informácia k protokolom č. HF 2019/7 1.1.2 a HF 2019/ 1.1.2_minimal z rokovania odbornej komisie 

pre podprogram 1.1 

Predseda odbornej komisie Peter Nagel predniesol stručnú informáciu o priebehu hodnotenia žiadostí 

vo výzve č. 7/2019. Komisia posudzovala v protokole č. HF 2019/7 1.1.2 v tomto termíne 9 žiadostí o 

dotáciu, z ktorých odporučila podporiť 3 žiadosti v celkovej sume 680.000,- eur. V protokole č. HF 

2019/ 1.1.2_minimal komisia posudzovala 3 žiadosti, z ktorých odporučila podporiť 1 žiadosť v celkovej 

sume 120.000,- eur. 
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2.4. Informácia k protokolu MK 2019/7 1.5 z rokovania odbornej komisie pre podprogram 1.5 

Predsedníčka odbornej komisie Ing. Marta Šuleková, ArtD. predniesla stručnú informáciu o priebehu 

hodnotenia žiadostí vo výzve č. 7/2019. Komisia posudzovala v tomto termíne 15 žiadostí o dotáciu, z 

ktorých odporučila podporiť 4 žiadosti v celkovej sume 179.000,- eur.  

 

2.5. Informácia k protokolu DF 2019/7 1.1.2 z rokovania odbornej komisie pre podprogram 1.2 

Predseda odbornej komisie Mgr. Marian Urban predniesol stručnú informáciu o priebehu hodnotenia 

žiadostí vo výzve č. 7/2019. Komisia posudzovala v tomto termíne 15 žiadostí o dotáciu, z ktorých 

odporučila podporiť 6 žiadostí v celkovej sume 174.000,- eur.  

 

2.6. Informácia k protokolu č. EVV 2_4_2019_dotácia a č. EVV 2_4_2019_štipendium odbornej komisie 

pre program 3 

Predsedníčka odbornej komisie Mgr. Katarína Krnáčová predniesla stručnú informáciu o priebehu 

hodnotenia žiadostí vo výzve č. 4/2019. Komisia posudzovala v protokole č. EVV 2_4_2019_dotácia v 

tomto termíne 19 žiadostí o dotáciu, z ktorých odporučila podporiť 13 žiadostí v celkovej sume 

182.000,- eur (suma na prerozdelenie bola určená vo výške: 100.000,- eur; rozdiel: - 82.000,-). 

V protokole č. EVV 2_4_2019_štipendium komisia posudzovala 8 žiadostí, z ktorých odporučila 

podporiť 6 žiadostí v celkovej sume 10.250,- eur (suma na prerozdelenie bola určená vo výške: 8.750,- 

eur; rozdiel: - 1.500,-). 

 

Na záver riaditeľ informoval členov rady o možnostiach navýšenia disponibilných finančných prostriedkov pre 

výzvy č. 4/2019 a 7/2019. 

 
UZNESENIE č.  43/2019 z 3. 12. 2019 

Rada Audiovizuálneho fondu schvaľuje návrh riaditeľa na zvýšenie celkovej sumy disponibilných 

finančných prostriedkov predbežne určených na podporu projektov vo výzve č. 7/2019 o 180.000,- eur z 

rozpočtu roka 2019. 
10. Hlasovanie:  

ZA: 8 (R. Ťavoda, I. Brachtl, Ľ. Čechovič, J. Heriban, R. Kováčik, M. Luther, S. Párnický, A. Škreko) PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. 

Rada návrh schválila. 

 

UZNESENIE č.  44/2019 z 3. 12. 2019 

Rada Audiovizuálneho fondu schvaľuje návrh riaditeľa na zvýšenie celkovej sumy disponibilných 

finančných prostriedkov predbežne určených na podporu projektov vo výzve č. 4/2019 o 43.000,- eur z 

rozpočtu roka 2019. 
11. Hlasovanie:  

ZA: 8 (R. Ťavoda, I. Brachtl, Ľ. Čechovič, J. Heriban, R. Kováčik, M. Luther, S. Párnický, A. Škreko) PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. 

Rada návrh schválila. 

 
Na záver tohto bodu Rada Audiovizuálneho fondu vzala na vedomie informáciu z rokovania uvedených 

odborných komisií a návrhy súm finančných prostriedkov na podporu žiadostí vo výzve č. 4/2019 protokoly 

č. EVV 2_4_2019_dotácia a č. EVV 2_4_2019_štipendium a vo výzve č. 7/2019 protokoly č. HF 2019/7 1.1.2 

a HF 2019/ 1.1.2_minimal; DF 2019/7 1.1.2; AF 2019/7 1.3.2 a  MK 2019/7 1.5 predložené podľa článku 5 ods. 

3 písm. b) VP AVF č. 1/2018 Štatút Audiovizuálneho fondu v spojení s informáciou o pridelení finančných 
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prostriedkov fondu podľa § 4 ods. 2 písm. h) zákona č. 518/2018 Z. z. o Audiovizuálnom fonde, v znení 

predloženom na rokovanie rady. 

 

3. INFORMÁCIA O ČINNOSTI AUDIOVIZUÁLNEHO FONDU V OBDOBÍ MEDZI ZASADNUTIAMI A KONTROLA 

PLNENIA ÚLOH A UZNESENÍ 

3.1. Informácia o činnosti Audiovizuálneho fondu 

Riaditeľ fondu informoval prítomných o korešpondencii s poslancom NR SR Ondrejom Dostálom 

v súvislosti s distribúciou filmu „Kto je ďalší“, ktorého obsah a spôsob uvedenia je predmetom 

verejných vyjadrení viacerých odborných inštitúcií aj jednotlivcov. Audiovizuálny fond ako prvý 

upozornil na problematický koncept uvedeného filmu aj na jeho možné dôsledky. Príslušné odborné 

komisie fondu štyrikrát zamietli žiadosť spoločnosti Európsky inštitút, s.r.o. o podporu tohto filmu 

v rôznych fázach jeho prípravy a realizácie. 

Riaditeľ zároveň informoval o odpovedi poslanca Dostála v tom zmysle, že mylnú informáciu 

o podpore uvedeného projektu Audiovizuálnym fondom poslanec Dostál získal z webového sídla 

www.ktojedalsi.sk. V tejto súvislosti prítomní diskutovali aj o možnostiach zamedzenia verejného 

uvádzania informácie o podpore poskytnutej Audiovizuálnym fondom ešte pred rozhodnutím 

o konkrétnej žiadosti. 

3.2. Kontrola plnenia úloh a uznesení 

číslo 
uznesenia 

dátum poznámka zodpovedný vyhodnotenie 

35/2019 29.10.2019 Lokačný showreel riaditeľ splnené 

36/2019 29.10.2019 Nový návrh zmluvy riaditeľ splnené 

37/2019 29.10.2019 Návrh na určenie lehoty riaditeľ splnené 

38/2019 29.10.2019 VP AVF č. 3/2019 Štr. podpornej činnosti riaditeľ splnené 

39/2019 29.10.2019 návrh na požitie finančných prostriedkov riaditeľ splnené 

 
Úloha č. 2019/11.01 Slovenská filmová agentúra rozošle členom rady prezentácie z workshopu 

a podpredseda rady I. Brachtl overí u zástupcu francúzskej spoločnosti Secoya Eco Tournage, Charlesa 

Gachet-Dieuzeide, možnosti vyškolenia dvoch zástupcov Audiovizuálneho fondu  s cieľom získať certifikát 

„zeleného auditora“. 

Vyhodnotenie: 1. časť splnené, 2. časť splnené 
Člen rady Ivo Brachtl stručne informoval o aktivitách smerujúcich k tomu, aby sa on a Zuzana Bieliková stali 
certifikovanými ambasádormi nielen pre projekt Green Screen. 
 
Na záver rokovania o tomto bode sa ospravedlnili a odišli členovia rady M. Luther a A. Škreko. 
 

4. NÁVRH NA URČENIE LEHOTY NA ODSTRÁNENIE NEDOSTATKOV VYÚČTOVANIA FINANČNÝCH 

PROSTRIEDKOV POSKYTNUTÝCH PODĽA ZMLUVY Č. AVF 451/2018-6/1.2.2  NA REALIZÁCIU PROJEKTU 

„SMUTNÉ JAZYKY“ PRIJÍMATEĽA REMINISCENCIE  

Stanovisko riaditeľa: prijímateľ dotáciu vyúčtoval v celej poskytnutej sume vrátane audiovizuálneho záznamu 

hotového diela určeného pre televízne vysielanie, pričom k vyúčtovaniu priložil písomné vyjadrenie RTVS 

o tom, že predmetné dielo odvysiela v rámci programovej štruktúry na rok 2020. Vzhľadom na tieto 

http://www.ktojedalsi.sk/
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skutočnosti riaditeľ odporučil určiť lehotu na doplnenie vyúčtovania bez predĺženia obdobia oprávnenosti 

výdavkov. 

 
UZNESENIE č. 45/2019 z 3. 12. 2019 

Rada Audiovizuálneho fondu podľa čl. 8 ods. 8.10 VP AVF č. 4/2018 v znení z 19. 2. 2019 Zásady 
poskytovania finančných prostriedkov z Audiovizuálneho fondu na podporu audiovizuálnej kultúry 
schvaľuje návrh riaditeľa na určenie lehoty na odstránenie nedostatkov vyúčtovania finančných 
prostriedkov poskytnutých podľa zmluvy č. AVF 451/2018-6/1.2.2 na realizáciu projektu „SMUTNÉ JAZYKY“ 
žiadateľa Reminiscencie do 31.01.2021. 
12. Hlasovanie:  

ZA: 6 (R. Ťavoda, I. Brachtl, Ľ. Čechovič, J. Heriban, R. Kováčik, S. Párnický) PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. Rada návrh schválila. 

 

 
5. NÁVRH VYMENOVANIE ČLENOV ODBORNÝCH KOMISIÍ AUDIOVIZUÁLNEHO FONDU 

Riaditeľ v súlade článkom 9 ods. 4 VP AVF č. 1/2018 Štatút Audiovizuálneho fondu predložil rade návrh na 

opätovné vymenovanie členov odbornej komisie pre podprogram 1.4, ktorým uplynulo funkčné obdobie. Na 

základe procedurálneho návrhu sa prítomní členovia rady dohodli, že o každom návrhu bude rada hlasovať 

osobitne aklamačným spôsobom. Následne dal predsedajúci hlasovať o každom kandidátovi osobitne: 

 

doc. PhDr. Martin Ciel, PhD. – opätovné vymenovanie 
13. Hlasovanie:  

ZA: 6 (R. Ťavoda, I. Brachtl, Ľ. Čechovič, J. Heriban, R. Kováčik, S. Párnický) PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0.  

Rada návrh schválila. 

 

Mgr. Jakub Gejdoš – opätovné vymenovanie 
14. Hlasovanie:  

ZA: 5 (R. Ťavoda, I. Brachtl, J. Heriban, R. Kováčik, S. Párnický) PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 1 (Ľ. Čechovič).  

Rada návrh schválila. 

 

Mgr. art. Kateřina Javorská – opätovné vymenovanie 
15. Hlasovanie:  

ZA: 6 (R. Ťavoda, I. Brachtl, Ľ. Čechovič, J. Heriban, R. Kováčik, S. Párnický) PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0.  

Rada návrh schválila. 

 

Mgr. art. Simona Móciková – opätovné vymenovanie 
16. Hlasovanie:  

ZA: 6 (R. Ťavoda, I. Brachtl, Ľ. Čechovič, J. Heriban, R. Kováčik, S. Párnický) PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0.  

Rada návrh schválila. 

Po hlasovaní sa ospravedlnil a odišiel člen rady R. Kováčik. 
 

Následne riaditeľ predniesol návrh na vymenovanie nového člena odbornej komisie pre podprogram 1.4 na 

obdobie dvoch rokov s účinnosťou od 3. 12. 2019: 

Mgr. art. Viliam Štrelinger  
17. Hlasovanie:  

ZA: 5 (R. Ťavoda, I. Brachtl, J. Heriban, S. Párnický) PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0.  

Rada návrh schválila.  
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Záznam o výsledku hlasovania:  

Rada Audiovizuálneho fondu podľa § 4 ods. 2 písm. q) v spojení s § 17 ods. 2 zákona č. 516/2008 Z. z. o 

Audiovizuálnom fonde zákona a podľa článku 9 ods. 4 VP AVF č. 1/2018 Štatút Audiovizuálneho fondu v 

spojení s čl. 10 VP AVF č. 2/2018 Rokovací poriadok Rady Audiovizuálneho fondu vymenúva s účinnosťou 

od 3.12.2019 na obdobie dvoch rokov do funkcie člena odbornej komisie pre podprogram 1.4: doc. PhDr. 

Martina Ciela, PhD.; Mgr. Jakuba Gejdoša; Mgr. art. Kateřinu Javorskú; Mgr. art. Simonu Mócikovú a Mgr. 

art. Viliama Štrelingera. 

 
Následne riaditeľ predniesol návrh na vymenovanie nového člena odbornej komisie pre program 2 na 

obdobie dvoch rokov s účinnosťou od 3. 12. 2019: 

PhDr. Dagmar Krepopová 
18. Hlasovanie:  

ZA: 5 (R. Ťavoda, I. Brachtl, Ľ. Čechovič, J. Heriban, S. Párnický) PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. Rada návrh schválila. 

Záznam o výsledku hlasovania:  

Rada Audiovizuálneho fondu podľa § 4 ods. 2 písm. q) v spojení s § 17 ods. 2 zákona č. 516/2008 Z. z. o 
Audiovizuálnom fonde zákona a podľa článku 9 ods. 4 VP AVF č. 1/2018 Štatút Audiovizuálneho fondu v 
spojení s čl. 10 VP AVF č. 2/2018 Rokovací poriadok Rady Audiovizuálneho fondu vymenúva s účinnosťou 
od 3.12.2019 na obdobie dvoch rokov do funkcie člena odbornej komisie pre program 2 PhDr. Dagmar 
Krepopovú. 
 
 
6. RÔZNE 

Vzhľadom na to, že už nikto z prítomných nemal žiadne návrhy, predseda rady ukončil 12. rokovanie. 

 

Prvé zasadnutie rady v roku 2020 sa uskutoční v utorok 21. januára 2020 o 14.00 hod. v sídle fondu. 

 

Zapísal:  Mgr. Bohumír Bobocký, ArtD. 

 

Overovateľ:    JUDr. A. Škreko, PhD.  
 

 

Bratislava 3.12. 2019 

 

           Ing. Robert Ťavoda 

       predseda Rady Audiovizuálneho fondu 

 

na vedomie: riaditeľ, dozorná komisia AVF 


